
 

Ordinær generalforsamling 
28. februar 2019 kl. 19.30-22.00 

Referat 
 

0. Inden generalforsamlingen gik i gang, blev der serveret kaffe, brød og ost og syltetøj til 

de fremmødte. 

1. Valg af dirigent. 

Jesper Møller blev valgt uden modkandidater. 

2. Bestyrelsens beretning for det forløbne år. 

Formanden fremlagde bestyrelsens beretning. Beretningen blev modtaget af 

generalforsamlingen. 

3. Fremlæggelse af regnskab for det forløbne år. 

Kassereren fremlagde klubbens regnskab for 2018. Regnskabet udviser et overskud på 

15.049,54 kr, og kassebeholdningen ved udgangen af 2018 var på 48.385,56 kr. 

Regnskabet er revideret og fundet i orden og blev således modtaget af 

generalforsamlingen, hvorefter kassereren svarede på uddybende spørgsmål. 

4. Indkomne forslag. 

Der var ikke indkommet nogen forslag. 

5. Fremlæggelse af budget, samt fastsættelse af kontingent for det kommende år. 

Kassereren fremlagde budgettet for 2019 og svarede herefter på spørgsmål. Budgettet 

blev godkendt af generalforsamlingen. Kontingentet for 2019 skulle derefter 

fastsættes. Bestyrelsen foreslog uændrede kontingentsatser i forhold til 2018, hvilket 

blev vedtaget af generalforsamlingen. 

6. Valg af medlemmer til bestyrelsen. 

På valg var Michael Thaarup, Hans Peter Nissen og Jesper Møller. Jesper Møller 

ønskede at stoppe i bestyrelsen, mens Michael Thaarup og Hans Peter Nissen var villige 

til genvalg. 

Valgt blev Michael Thaarup, Hans Peter Nissen og Henrik Andersen. 

  



7. Valg af en bestyrelsessuppleant. 

Valgt som suppleant blev Christian Fink. 

8. Valg af en revisor og en revisorsuppleant. 

Som revisor blev valgt Guri Pedersen og som revisorsuppleant Anne Johanne Jensen. 

9. Eventuelt. 

Formanden takkede Jesper Møller for hans arbejde i bestyrelsen gennem mange år og 

pointerede, at Jesper stadig er velkommen til at arrangere ture, som han har gjort før, 

da det ikke nødvendigvis er bestyrelsesarbejde. 

Jesper Møller takkede Anne Johanne for det flotte traktement til generalforsamlingen. 

Kassereren appellerede til, at man husker at betale 100 kr ind på klubbens konto, når 

man har deltaget i svømmehallen. Det blev foreslået, at klubben opretter MobilePay, 

da nogen finder det lettere at betale på den måde. 

Christian Fink foreslog, at man kunne hæve kontingentet med 100 kr om året og så 

gøre det gratis for alle at deltage i svømmehallen. Der blev argumenteret både for og 

imod, men der kan ikke besluttes noget under eventuelt. 

Efter generalforsamlingen blev der serveret et glas rødvin til de fremmødte. 

 

Referent: Michael Thaarup 

 


